
شکست 3 بر ۲ اسپانیا برابر انگلیس در شرایطی رقم خورد که 

مردان انریکه در اوج به نظر می رسیدند و شاگردان ساوتگیت 

برای نباختن راهی خاک لاروخا شده بودند. 

مانوئل اســـتبان، نویسنده شهیر اســـپانیایی پس از جدال 

دو تیم بزرگ و ریشـــه دار دنیای فوتبال، طی یادداشتی این 

شکست را زیر ذره بین گرفت و نوشت: »اسپانیا خودزنی کرد 

و به خودش باخت، این همه حاشیه برای چیست؟ انگلیس 

فوتبال بازی کرد و مزد کارش را گرفت. اســـپانیا بازی کرد و 

انگلیس گل زد، این را قبول ندارم، نمی شـــود بازی نکنی و 

گل بزنـــی، اتفاقا این انگلیس بود که در نیمه اول بازی کرد 

و ســـه گل هم زد، اســـپانیا اگر خوب بازی می کرد، نه گل 

می خورد و نه مشـــکلی در گل زدن داشت. البته اسپانیا در 

کل بازی 70درصد مالکیت توپ و میدان را دراختیار داشت 

اما واقعا می خواهم بدانم انریکه این 70درصد مالکیت را به 

زبان می آورد؟ آیا شـــرم نمی کند که بگوید تیمش 70درصد 

مالکیت توپ و میدان را داشته اما شکست خورده است؟ بله 

اتفاقا این را هم می دانم که اسپانیا ۲7 موقعیت گل داشت 

و انگلیس تنها پنج موقعیت گل و آنها ما را سه بر دو شکست 

دادند. خودزنی را از آن جهت ذکر کردم که ماجرا از همان روز 

قبل از بازی آغاز شـــد. چه لزومی داشت عده ای از مردم در 

فرودگاه به اردوی انگلیس توهین کنند؟ چه لزومی داشت 

حتی برخی رســـانه های اسپانیایی در کمال تاسف مطالب 

تند و توهین آمیز علیه فوتبال انگلیس بنویسند؟ شعارهای 

نژادپرســـتانه در طول بازی واقعا تاسف انگیز بود و واقعا باید 

پرســـید که چرا سرود ملی انگلیس توسط بخش عظیمی از 

استادیوم مورد اهانت قرار گرفت؟ عذرخواهی بعد از بازی دیگر 

دردی را دوا نمی کرد چراکه بازیکنان انگلیس را سراسر  انگیزه 

کرد تا پاسخ این کار زشت را بدهند، مردم با توهین به سرود 

ملی انگلیس، آنها را وارد یک فضای فوق احساسی کردند و 

انرژی آنها برای گل زدن به اسپانیا 100 برابر شد. نتیجه آن 

را هم در نیمه اول مشاهده کردیم. در بین دو نیمه مربیان با 

بازیکنان خود صحبت کردند و ساوتگیت متوجه شد که در 

نیمه دوم خبری از بازی فوق احساسی مردانش نیست و باید 

مراقب گل خوردن باشند، اسپانیا خیلی قوی تر از انگلیس 

بود اما خودزنی کرد و این را بارها مورد تاکید قرار می دهم.«

دو گل از رحیم اســـترلینگ و یک گل از مارکوس راشـــفورد، 

سه شـــیرها را در همان نیمه اول، 3 بر صفر پیش انداخت و 

هرچند پاکو آلکاســـر و سرخیو راموس در نیمه دوم، دو گل 

برای اسپانیا زدند اما در نهایت این انگلیس بود که توانست 

انتقام شکست دیدار رفت را از لاروخا بگیرد. 

خشـــونت راموس، به ضرر اســـپانیا تمام شد، تماشاگران با 

تیم ملی همصدا نبودند، استادیوم خانگی اسپانیا سکانس 

رویارویی دو تیم بزرگ را به ضرر اســـپانیا پیش برد و انگلیس 

روی موجی سوار شد که مردم درون استادیوم برایش فراهم 

کردند و این واقعا قابل توجیه نیست. 

انگلیس برگ برنده بزرگی به نام مهاجمان تمام کننده داشت، 

ساوتگیت نیز پس از بازی گفت بازیکنانش باید به عملکردشان 

بسیار افتخار کنند. او پیش از بازی به طور ویژه با مهاجمان 

صحبت کرده بود تا به آنها یادآوری کند که چه تهدیدی برای 

حریف هستند. 

انریکـــه البته در کنفرانس خبری خود طوری ســـخن گفت 

که من به عنوان منتقد جدی او، غمگین شـــدم و به این فکر 

کـــردم که باید با او همدلی کرد، وی گفت: »نیمه اول خیلی 

بی رحمانه بود. ما دیر پرس می کردیم و گل اول ما را کشت. 

ضمن اینکه اشـــتباهات فردی زیادی هم داشـــتیم. گفتم 

تیم های بزرگ هم به مشکل می خورند. تیم حریف را مجبور 

به عقب نشـــینی کردیم و حیف شد که زودتر گل نزدیم. بله 

گاهی یک گل تیم را از بین می برد و ما نباید این گونه مقابل 

انگلیـــس میدان را خالی می کردیم و به آنها اجازه می دادیم 

که هر طور راحت هستند به سمت دروازه ما حمله کنند. خط 

دفاعی اسپانیا فشار غیرمنطقی و بسیار شدیدی را تحمل کرد 

و مقصر اصلی در این موضوع فقط خود تیم نیست، ماجرا از 

تماشـــاگران شروع شد و خشونت های بی موردی که از روی 

سکوها به تیم تزریق می شدند.« 

سـومین دوره از بازی هـای پاراآسـیایی در جاکارتـای 

اندونـزی بـه پایـان رسـید و کاروان »خودبـاوری و امیـد« 

ایـران بـا ۵1 مـدال طـا، ۴۲ نقـره و ۴3 برنـز در رده سـوم 

جـدول مدالـی قـرار گرفـت. ایـران در ایـن دوره از بازی هـا 

فراتـر از پیش بینی هـا عمـل کـرد و نه تنهـا یـک پلـه صعـود 

داشـت کـه حتـی بـرای رده دومـی نیز بـا کره جنوبی رقابت 

کـرد امـا در نهایـت تنها بـا دو مدال طا کمتر از کره جنوبی 

در رده سـوم ایسـتاد. ایـن بهتریـن جایـگاه ایـران در ادوار 

بازی های پاراآسـیایی اسـت. چین با 17۲ مدال طا، ۸۸ 

نقـره و ۵۹ برنـز و کره جنوبـی بـا ۵3 مـدال طـا، ۴۵نقـره و 

۴7 برنز در رده های اول و دوم ایسـتادند. ژاپن با ۴۵ طا، 

70 نقـره و ۸3 برنـز در رده چهـارم ایسـتاد کـه ایران بالاتر از 

ژاپـن در رده سـوم قـرار گرفت. 

ایران در بازی های پاراآسیایی ۲010 گوانگجو با ۲7 مدال 

طـــا، ۲۴ نقره و ۲۹برنز و در بازی های پاراآســـیایی ۲01۴ 

اینچئـــون با 37 مدال طا، ۵۲ نقره و 31 برنز در رده چهارم 

جای گرفته بود تا به این ترتیب دلاورمردان و شیرزنان کشورمان 

با یک رتبه صعود نسبت به دوره قبل تاریخ ساز شوند. 

حق خوری ممنوع!

کاروان ورزش ایـران در بازی هـای آسـیایی جاکارتـا عنـوان 

پنجمـی را بـه دسـت آورد و در بسـیاری از رشـته ها توقعـات 

بـرآورده نشـد و چـه بسـا کاروان جانبـازان و معلـولان ایـران بـا 

افتخـاری کـه بـه دسـت آوردنـد، بـه نوعـی جورکـش کاروان 

ایـران در بازی هـای آسـیایی هـم بودنـد. بـا ایـن حـال چـه 

کسـی هسـت کـه ندانـد پوشـش رسـانه ای ایـن دو رقابـت و 

بازتـاب افتخارآفرینـی و مـدال آوری ایـن دو کاروان تـا چـه 

انـدازه متفـاوت بـود و هراندازه کـه مدال هـای کاروان مان در 

بازی های آسیایی در بوق و کرنا می شد، در پاراآسیایی فقط 

به خبر کسب مدال بسنده شده و نه خبری از مصاحبه های 

اختصاصـی بـود، نـه حواشـی جـذاب و نه عکسـی روی جلد 

بـرای تقدیـر و دلخوشـی کاروان خودبـاوری و امیـد!

هرچقـدر کـم لطفـی رسـانه ای در بیـن دو کاروان مشـهود 

بود، حداقل این توقع وجود داشـت که در چشـم مسـئولان، 

تفاوتـی بیـن افتخارآفرینی هـا وجود نداشـته باشـد و آنها با 

یـک چشـم به هـر دو کاروان و دستاوردهایشـان نگاه کنند. 

بـا ایـن حـال گویـا تحولاتـی در جریـان اسـت کـه طبـق آن 

پاداش هـای متفـاوت و البتـه کمتـری نسـبت بـه بازی های 

آسـیایی بـرای مـدال آوران درنظـر گرفتـه شـده و شـاید ایـن 

بـار هـم کـم لطفی هـا در حـق کاروان پاراآسـیایی ادامـه 

داشـته باشد!

وعده ای که محقق نشد

سرپرست کاروان ایران در بازی های پاراآسیایی ۲01۸ اندونزی 

با اعام اعزام ۲10 ورزشکار به جاکارتا در مصاحبه ای قبل از این 

رقابت ها)طبق خبری که »ایرنا« منتشـــر کرد( اعام کرده بود: 

پاداش پای سکوی مدال آوران همانند قهرمانان آسیایی برای 

طا پنج هزار، نقره دو هزار و برنز یک هزار دلار پرداخت می شود.« 

این در حالی است که پاداش مدال آوران در پای سکو به ترتیب 

پنج هزار و هزارو۵00 دلار پرداخت شد تا اولین تفاوت در پرداخت 

پاداش ها در همین ابتدای کار مشخص شود. 

نگرانی از کاهش سکه ها!

این موضوع دلخوری مدال آوران و اعضای کاروان را در پی داشت 

و از حـــالا این نگرانی وجود دارد که با توجه به تعدد مدال های 

کسب شده در بازی های آسیایی چنین برخوردهایی در پرداخت 

پاداش سکه های طا به وجود بیاید. بدون شک این قهرمانان 

زحمات و هزینه های زیادی را برای رسیدن به سکوی بازی های 

پاراآســـیایی متقبل شـــده اند و به طور حتم حق شان نیز نگاه 

یکسان مسئولان با مدال آوران بازی های آسیایی هست ولی اگر 

روند پرداخت پاداش پای سکو ادامه دار باشد به طور حتم این 

حق خوری ها علیه قهرمانان جانباز و معلول ادامه خواهد داشت!

همین حالا درباره پاداش قهرمانانی که بیش از یک مدال را کسب 

کرده اند، حرف و حدیث های زیادی ایجاد شده است و چه بسا 

تعهد مسئولان و وفای به عهدشان می تواند در ایجاد انگیزه بین 

این قهرمانان و تداوم افتخار آفرینی های آنها تاثیرگذار باشد.

انریکه: می توانستم بین 2 نیمه بازیکنانم را بکشم

لوییز انریکه، ســـرمربی تیم ملی اسپانیا، پس از شکست 3 بر دو تیمش مقابل 

انگلیس، اعام کرد خیلی طبیعی بود اگر بازیکنانش را بین دو نیمه می کشت! 

لاروخا در حالی در این دیدار خانگی شکست خورد که در نیمه اول با سه گل از 

حریف عقب افتاده بود. در نیمه دوم، پاکو آلکاسر و سرخیو راموس برای اسپانیا 

گلزنی کردند اما بازی در نهایت به ســـود انگلیسی ها به پایان رسید. انریکه به 

خبرنگاران گفت: »نیمه اول خیلی بی رحمانه بود. ما دیر پرس می کردیم و گل اول 

ما را کشت، ضمن اینکه اشتباهات فردی زیادی هم داشتیم. وقتی بازی۲ بر صفر 

شد، آنها عقب نشستند و به دنبال ضدحمله بودند و به همین دلیل، خیلی خطرناک 

شدند. بازی مقابل تیمی که به نیمه نهایی جام جهانی رسیده، آسان نیست. اکنون 

ادامه می دهیم تا سرنوشت در دست خودمان باشد. ما باید به کرواسی برویم و 

پیروز شویم تا در صدر گروه قرار بگیریم.«انریکه در مورد صحبت هایش بین دو نیمه 

گفت: »گفتنش بد است اما وقت استراحت بین دو نیمه، برای ما یک معجزه بود. 

نرمال ترین کاری که می شد انجام بدهم، کشتن بازیکنان بود اما من به آنها روحیه 

دادم و هیچ کدام را عوض نکردم. گفتم تیم های بزرگ هم به مشکل می خورند. 

تیم حریف را مجبور به عقب نشـــینی کردیم و حیف شد که زودتر گل نزدیم زیرا 

می توانستیم بازی را 3-3 کنیم و در ویامارین بازی را برگردانیم.«

میراندا: فاصله زیادی با بازنشستگی دارم

میراندا، مدافع برزیل معتقد است هنوز زمان زیادی تا بازنشستگی از بازی های 

ملـــی پیش رو دارد. پس از جام جهانی ۲01۸، تیته جوان گرایی ویژه ای در تیم 

ملی برزیل انجام داده و به ۹ بازیکن در سه بازی که برگزار شده، برای اولین بار 

میدان داده است. مدافع 3۴ ساله اینتر احتمالا مقابل آرژانتین به ترکیب تیمش 

بازخواهد گشت ولی هنوز فاصله زیادی با بازنشستگی خود می بیند. او گفت: 

»ساخت دوباره تیم یک موضوع ضروری است. پس از جام جهانی روسیه، تیته 

به دنبال ترکیب تجربه و بازیکنان جدید است که یک دوره جدید را رقم بزند و تیم 

را برای جام جهانی ۲0۲۲ آماده کند.«تنها 6 بازیکن)ویلیان، کوتینیو، الیسون، 

پائولینیو، نیمار و ژسوس( بیش از ۲1 بازی میراندا برای تیته بازی کرده اند ولی 

او از فهرست تیم برای دیدارهای ماه گذشته خط خورد. حال در بازگشت به تیم، 

تاکید کرد که فاصله زیادی با بازنشستگی دارد. او گفت: »خیلی مهم است که 

ترکیبی از بازیکنان جوان و با تجربه پیدا کنیم، باید استانداردهای بالایی تعیین 

کنیم. فکر می کنم در نهایت تیته تصمیم گیرنده اســـت و امیدواریم که بدون 

توجه به سن و سال، آن کسی که آماده تر است را بازی دهد. من با روانشناس ها 

و نوتریتیونیست هایی کار می کنم که بتوانم تا 3۸، 3۹ سالگی در سطح بالایی 

از فوتبال باقی بمانم.«

فوتبال اروپا نگاهی به دلایل ناکامی مردان انریکه در خانه

خودزنی در ویامارین

رناتو ســـانچز، هافبک بایرن مونیخ از ســـرمربی تیمش 

درخواست کرد که فرصت بیشـــتری برای بازی کردن در 

اختیار او بگذارد. هافبک پرتغالی فصل گذشته به صورت 

قرضی در سوانسی حضور داشت ولی در انتهای فصل 

به بایرن مونیخ برگشـــت. او در فصل جدید، تنها در یک 

بازی ۹0 دقیقه کامل بازی کرده و از همین رو انتقادهایی 

به ســـرمربی خود دارد. او گفت: »رابطه ام با مربی خیلی 

خوب است. مطمئنا دوست دارم بیشتر از این بازی کنم. 

ما بازیکنان ملی زیادی در تیم مان داریم و مربی باید چرخشی 

بازی بدهد ولی در هر صورت من دوست دارم فرصت بیشتری 

دراختیارم قرار بگیرد. مشـــخص است فشار بسیاری به خاطر 

نتایـــج اخیر روی ما قرار دارد. باید همیشـــه تمام تاش مان را 

انجام دهیم و نماینده بهترین تیم آلمان باشیم. طبیعی است 

که صحبت هایی مطرح باشد ولی من مشکلی با آنها ندارم.«

نشریه موندو دپورتیوو مدعی شد بارسلونا قصد دارد برای به خدمت 

گرفتـن برانیسـاو ایوانوویـچ، مدافـع زنیـت سـن پترزبورگ به 

صـورت قرضـی اقـدام کنـد. آبی اناری هـا بـه دنبـال تقویت 

خط دفاعی شـان هسـتند که پس از مصدومیت سـاموئل 

اومتیتی و توماس فرمالن دچار افت شدیدی شده است. 

کاتالان هـا چندیـن مدافـع ازجمله دی لیخـت را مدنظر 

دارنـد ولـی جـذب آنهـا در زمسـتان غیرممکـن اسـت و 

از همیـن رو، سـراغ دیگـر گزینه هـا رفته انـد. ایوانوویـچ 

3۴ سـاله کـه سـابقه پوشـیدن پیراهن 

چلسـی را بـرای سـال های طولانـی در 

کارنامه اش دارد، یکی از گزینه های اصلی 

بارسـلونا خواهـد بـود، هـر چند کـه داکونا از 

ختافـه و اونـای نونـز از بیلبائـو، دیگـر گزینه هـای 

آبی اناری هـا هسـتند. 

رئیس باشگاه سابق چنگیز اوندر، ستاره رم تایید کرد 

بایرن مونیخ این بازیکن را زیرنظر دارد. اوندر در باشگاه 

بورساسپور ترکیه خود را مطرح و توجه رم را به خود جلب 

کرد و به جمع گرگ ها پیوســـت. او با درخشش در این 

تیم، مورد توجه باشگاه های بزرگی قرار گرفته است. از 

سوی دیگر، آرین روبن 3۵ ساله شده و بایرن مونیخ به 

دنبال جانشینی برای اوست که حالا مهمت اوزکان، 

رئیس باشـــگاه بورساسپور تایید کرد که باواریایی ها 

به دنبال اوندر هســـتند. او گفت: »بایرن مونیخ به 

دقت چنگیز را زیرنظـــر دارد. تمام آنچه می توانم 

بگویم این است که احتمال دارد او با مبلغ سنگینی جا به جا 

شود.«بایرن مونیخ رقابت سنگینی برای به خدمت گرفتن هافبک 

ترکیه ای پیش رو خواهد داشت. مونچی، مدیر ورزشی رم نیز تایید 

کرده بود که بارسلونا خواهان چنگیز اوندر است. 

بایرن مونیخ به دنبال جذب ستاره رم رناتو سانچز: منتظرم به من هم بازی برسد بارسلونا به دنبال جذب مدافع سابق چلسی

پاراآسیایی ها کمتر از آسیایی ها پاداش گرفتند

ناراحت دلارها؛ نگران سکه ها!

حسین ثوری، رئیس فدراسیون بوکس ایران به عنوان مدیر تیم های ملی انتخاب 

شده است! وی در این خصوص به »ایسنا« گفت: »طبق نظر همه اعضای شورای 

فنی خود من مدیر تیم های ملی هســـتم و قرار نیست کسی را انتخاب کنم. از 

همه کسانی هم که برخی افراد سودجو نام آنها را مطرح می کنند بوکس را بهتر 

می شناسم. در بوکس بوده ام و با این رشته غریبه نیستم، نیاز نیست کس دیگری 

را انتخاب کنم چراکه نظر شورا هم با انتخاب من یکی است.«  وی درخصوص 

جلســـه با مدیرعامل یکی از شرکت های ایرانی برای اسپانسر شدن در بوکس، 

توضیح داد: »به هر حال اسپانسری می خواهد که دیده شود و این حق طبیعی 

او است. برای دیده شدن اسپانسر هم باید لیگ برتر بوکس را دوباره راه انداخته 

و ضعف رســـانه ای خودمان)بوکس( را حل کنیم. اصا اعتقاد ندارم که حضور 

اسپانســـر در بوکس، داشتن لیگ خوب و گرفتن پخش زنده برای بوکس باشد 

که امکان پذیر هم نیست. مطمئن باشید با تاش کردن همه این اتفاقات ممکن 

می شود و برای رسیدن به این اهداف مهم تاش می کنم.«

امیر غفور، قطر پاســـور تیم ملی والیبال ایران که هفته نخســـت ســـری آ ایتالیا و 

بازی برای تیم »ورو والی مونزا« را از دســـت داده بود، دوشـــنبه از طریق فرودگاه 

»میان مالپنســـا« وارد ایتالیا شد تا برای بازی تیم جدیدش آماده شود. غفور در 

روز نخست از امکانات باشگاه دیدن کرد و دیروز نخستین جلسه تمرین مشترک 

با هم تیمی هایش را آغاز کرد. بازیکن شماره 10 تیم مونزا در نخستین بازی خود 

در ســـری آ، یکشـــنبه آینده به ناپل می رود تا با تیم »تاپ والی لاتینا« روبه رو شود. 

غفور در نخســـتین مصاحبه اش گفت: »همه چیز در روز نخســـت عالی بود. همه 

افرادی که با آنها برخورد داشـــتم، مهربان بودند. من بازی نخســـت تیم مونزا را به 

صورت زنده دیدم. امکان این بود که بازی مقابل ورونا به ست پنجم کشیده شود 

ولی 3 بر یک باختیم. انگیزه و انرژی زیادی دارم و آماده هســـتم تا نخستین بازی 

خود در لیگ ایتالیا را تجربه کنم. متاســـفانه مدت زیادی برای گرفتن ویزا معطل 

شدم ولی حالا اینجا هستم. بی صبرانه منتظر تمرین و بازی با هم تیمی های خود 

و کسب نتایج خوب با تیم مونزا هستم.« 

رسانه ها قبل از تایید نهایی قانون منع به کارگیری مدیران بازنشسته از 13 مدیر 

بازنشســـته در فدراسیون های ورزشی خبر دادند اما معاون وزیر ورزش اعام کرد 

روســـای بازنشسته فدراسیون ها 1۲ نفر هســـتند و در حالی که همه دنبال این 

بودند که آن یک نفر که احتمالا توانسته قانون را دور بزند چه کسی است؟ دیروز 

سیدمحمد شروین اســـبقیان، مدیرکل دفتر امور مشترک فدراسیون های وزارت 

ورزش و جوانان در گفت وگو با »ایسنا« آمار جدیدی در این باره اعام کرد و گفت: 

»تعداد روسای فدراسیون هایی که بازنشسته خواهند شد، حدود 10 نفر است و با 

توجه به اینکه براساس قانون تا ۲۴ آبان ماه فرصت داریم که این قانون را به اجرا در 

بیاوریم، مطمئنا کارها برای پیگیری این موارد آغاز شده است.« اسبقیان در پاسخ 

به این سوال که آیا وزارت ورزش و جوانان برای مواجهه با روسای فدراسیون هایی 

که بر ماندن در پست شـــان پافشـــاری می کنند، اقداماتی را درنظر دارند؟ اظهار 

کرد: »مشکل خاصی در این زمینه وجود ندارد و در حال  حاضر نیز چنین موردی 

را نداریم. مطمئنا همه چیز تا تاریخ مقرر عملیاتی می شود.«

تعداد مدیران بازنشسته در حال آب رفتن رئیس فدراسیونی که مدیر تیم  ملی شد! غفور، آماده درخشش در لیگ ایتالیا
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به گـــزارش روابط عمومی اداره کل تربیت بدنی دانشـــگاه آزاد اســـامی 

محمدرضایی، رئیس فدراسیون اسکیت جمهوری اسامی با دکتر جوانمرد 

مدیرکل تربیت بدنی دانشـــگاه آزاد اسامی درخصوص محوریت آموزش، 

توسعه و حمایت از تیم های پایه در دانشگاه آزاد اسامی گفت وگو کردند.

محمد رضایی در این دیدار گفت: »نقش دانشـــگاه آزاد اسامی در ورزش 

کشـــور بی بدیل است و تیم های باشگاهی فرهنگی، ورزشی دانشگاه آزاد 

اســـامی در میان میادین و عرصه های ورزشی داخلی و بین المللی خوش 

درخشـــیدند و همواره در قله افتخار ایستاده اند و بر موفقیت های تیم های 

ملی درآوردگاه های بین المللی افزودند.« 

دکتر جوانمرد نیز اظهار داشت: »دانشگاه آزاد اسامی در حال حاضر نگاه 

ویژه ای به ورزش های پرمدال در بخش پایه و پشتوانه سازی و استعدادیابی 

برای تیم های باشـــگاهی وملی دارد وچندیـــن تفاهمنامه همکاری بین 

دانشگاه و فدراسیون های  مختلف در این خصوص در حال انعقاد است.« 

وی گفت: »اکثر ملی پوشان ومربیان رشته اسکیت در دانشگاه آزاد اسامی 

تحصیل کرده یا در حال تحصیل هستند که این مهم موجب افزایش ارتقای 

سطح علمی ودانش ورزشی آنها شده وموفقیت های چشمگیری در جامع 

بین الملل به همراه داشته است.«  رئیس فدراسیون اسکیت کشور گفت: »با 

توجه به اینکه دانشگاه آزاد اسامی دارای عظیم ترین زیرساخت های ورزش 

کشور است و بستر مناسبی برای توسعه و آموزش ورزش های پایه دراختیار 

دارد امیدواریم با انعقاد تفاهمنامه بین فدراسیون اسکیت که در هفت رشته 

اعم از: اسکیت بورد، ایناین هاکی، سرعت، ایناین فری استایل، هنری، 

رولر آلپاین و دانهیل و رول بال فعالیت دارد بتوانیم روند روبه رشدی در این 

زمینه ایجاد کنیم چراکه در حال حاضر ورزش اسکیت نیاز به حمایت های 

بیشتری دارد و دانشگاه آزاد اسامی همواره نقش موثری از این حمایت را 

ایفا کرده است.« 

تیم دوچرخه سواری دانشگاه آزاد صدرنشین لیگ برتر

به گزارش روابط عمومی اداره کل تربیت بدنی داشگاه آزاد اسامی، آخرین 

مرحله مسابقات دوچرخه ســـواری لیگ برتر کشورمان با صدرنشینی تیم 

باشگاه فرهنگی، ورزشی دانشگاه آزاد اسامی پایان یافت. 

در این مرحله تیم باشگاه فرهنگی، ورزشی دانشگاه آزاد اسامی در رشته های 

اسپرینت، ۲00متر ســـرعت وامینیوم در صدر ایستاد و تیم های سپاهان 

اصفهان و پیشگامان کویریزد دوم و سوم شدند. 

در رشته 1000متر سرعت تیم سپاهان مقام اول و تیم دانشگاه آزاد اسامی 

مقام دوم و تیم پیشـــگامان سوم را کسب کردند، در رشته اسکراچ سپاهان 

مقام اول، پیشگامان مقام دوم و دانشگاه آزاد اسامی مقام سوم و در رشته 

مدیســـون سپاهان مقام اول، پیشگامان مقام دوم و دانشگاه آزاد اسامی 

مقام سوم و نیز در تعقیبی تیمی سپاهان مقام اول، دانشگاه آزاد اسامی 

مقام دوم و پیشگامان مقام سوم را کسب کردند. 
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